

**Närvarande:**

William Kull N  
Omar Majdalawi N  
Maja Johansson L  
Julia Lyxell Stålnacke L  
Henrik Holen N  
Nima Shiva N  
Hugo Mandinger N  
Samuel Henriksson N

N= Närvarande , L= Laga förfall



William Kull  
Ordförande



Samuel Henriksson  
Sekreterare



Henrik Holen  
Justerare



Nima Shiva  
Justerare

**§ 1. Formalia**

Föredragare: William Kull

1. Mötets öppnande

William Kull förklarar mötet  
öppnat

**Styrelsen beslutar att**

2. Val av mötesordförande

utse William Kull till  
mötesordförande

3. Val av mötessekreterare

utse Samuel Henriksson till  
mötessekreterare

4. Val av protokolljusterare

utse Nima Shiva och Henrik Holen till  
protokolljusterare

5. Adjungeringar

Daniella Boman, David Törner,  
Magdalena Sahakangas, Herman  
Granström, David Öman, Pauline  
Sjöstrand och Filip Filipus ges närvaro-,

förslags- och yttranderätt till dagens möte

6. Fastställande av föredragningslista

Fastställa dagordningen i enlighet med utskickat förslag

7. Föregående protokoll

Lägga föregående protokoll till handlingarna

## § 2. Beslut

### 1. Henrik Holen

#### Yrkar

att köpa in tavelram till pris för Årets I-are för en kostnad på 50 kr.

#### Sektionsstyrelsen beslutar

att köpa in tavelram till pris för Årets I-are för en kostnad på 50 kr.

## § 3. Diskussioner

### 1. Profilprodukter

Styrelsen diskuterar att skapa en projektgrupp för att införskaffa nya profilprodukter inför Nolle-p. Image har precis påbörjat samma projekt, för att säkerställa att Image genomför projektet kommer Ordförande William Kull vara med i projektgruppen. De nya profilprodukterna ska vara klara för beställning den sista april.

### 2. Ta fram nytt rekryteringsmaterial till SM4-posterna

Vi skulle behöva ta fram lite "promotional"-material till KF och Revisorer som beskriver posterna på ett säljande sätt, som exemplevis bra på CV, få vara med och påverka i kårens högsta organ, rabatt på stil etc. Styrelsen tillsammans med Kommunikationsansvarig ansvarar för att framställa detta material snarast.

### 3. Budget för SM4

Ekonomiansvarig vill diskutera budgeten.

Inför SM4 ska budget revideras, en aktuell fråga är hur teambuildingpengar ska budgeteras och delas ut. ESTIEM väljs att vara kvar i budgeten och ISAR utelämnas.

### 4. Årets I-lärare

Ska vi utse årets lärare på IP? Förslaget innebär att I-sektionen delar ut diplom och (eventuellt) blommor till den lärare studenter inom I-sektionen röstat fram. Programrådet väljs som utskott för att genomföra projektet. Ett förslag är att priset ska delas ut på ett större I-evenemang.

## § 4. Övriga frågor

## § 5. Avslutande formalia

Föredragare: William Kull

## Styrelsen beslutar att

1. Nästa möte

Tid för nästa styrelsemöte blir  
2023.04.23 kl. 18.00 i sal A3101c

1. Mötets avslutande

William Kull förklarar mötet  
avslutat